
Rada Miasta Lędziny  

Radni - Sesja 

Protokół nr VI/2024 
VI Sesja w dniu 30 września 2024 r. 

Obrady rozpoczęto 30 września 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 18:46 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Anna Adamczyk 

2. Grzegorz Berger 

3. Rafał Czarnuch 

4. Agnieszka Czerniak 

5. Maria Głos 

6. Grzegorz Kiełtyka 

7. Ireneusz Kokosiński 

8. Bogdan Kupczyk 

9. Monika Mazgaj 

10. Bogusław Noras 

11. Mariusz Prasak 

12. Bogdan Radoń 

13. Jerzy Trojnar 

14. Edward Urbańczyk 

15. Paweł Wanot 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miasta na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2024, poz. 609) otworzył VI Sesję Rady Miasta. 

Przewodniczący przywitał radnych, zaproszonych gości oraz pracowników Urzędu Miasta.  

 

Obecność potwierdziło 14 radnych. Przewodniczący oznajmił, że obrady są prawomocne. Lista 

obecności z programu eSesja stanowi załącznik do protokołu. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Radny Paweł Wanot zaproponował zmianę porządku obrad i przesunięcie punktu 20 w miejsce 

punktu 4.  W punkcie tym zaplanowano wypowiedź Komendanta Komendy Powiatowej Policji w 

Bieruniu. Przewodniczący Rady Miasta zaprosił Komendanta Komendy Miejskiej Policji w 

Bieruniu wraz z zastępcą  do wypowiedzi na początku sesji, przed głosowaniem porządku obrad. 

 

Poruszony został temat współfinansowania zakupu radiowozów. Komendant KPP podkreślił, że 

komenda chce przystąpić do programu modernizacji sprzętu transportowego celem wycofania 

wyeksploatowanych pojazdów. Komenda Wojewódzka Policji zapewniła, że przy zapewnieniu 

połowy środków ze strony samorządu, drugą część dofinansuje budżet państwa.     

 

Rozwinęła się dyskusja, zwrócono uwagę na to, że Gmina Lędziny może stanąć przed dylematem, 

czy dofinansować samochód KPP w Bieruniu, czy Straży Miejskiej w Lędzinach. Radni pytali, 

czy nowe samochody zostaną w pełni wykorzystane na terenie Lędzin, czy Skarb Państwa będzie 

partycypować w dofinansowaniu, jeśli kwota dofinansowania ze strony Gminy będzie mniejsza 

niż planowane 90 000 zł. Rozmawiano o możliwościach technicznych samochodów KPP, które 



muszą się poruszać w trudnych rejonach. Pytano także, czy Komenda Powiatowa Policji starała 

się o dofinansowanie z budżetu Województwa Śląskiego do takich pojazdów, zwrócono uwagę na 

to, że duże środki na ten cel przeznaczył Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska. 
 

W dyskusji wzięli udział : 

 

 Radny Paweł Wanot 

 Radny Ireneusz Kokosiński 

 Wiceprzewodniczący Rady Miasta Bogdan Radoń 

 Komendant Komendy Powiatowej Policji w Bieruniu 

Przewodniczący Rady Miasta wprowadził głosowanie nad porządkiem obrad. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, 

Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz Prasak, 

Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (1) 

Bogdan Radoń 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

Porządek obrad został przyjęty. 

3. Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 22.08.2024 r. 

Przewodniczący poinformował, że w ustawowym terminie nie wpłynęły uwagi do protokołu oraz 

poddał go pod głosowanie. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z V Sesji Rady Miasta Lędziny z dnia 22.08.2024 r.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 



Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz 

Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz Prasak, Bogdan 

Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

BRAK GŁOSU (1) 

Rafał Czarnuch 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

Protokół został przegłosowany pozytywnie. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z pracy w okresie międzysesyjnym. 

Burmistrz Miasta poinformował że, sprawozdanie w rozbudowanej formie znajduje się                          

w aplikacji eSesja oraz przedstawił najważniejsze informacje o działaniach i sprawach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 

Informacje obejmowały: 

• reorganizację Urzędu Miasta, w tym utworzenia Referatu Ochrony Środowiska, którym 

kierować będzie pani Elwira Szałucka,  powołanie pana Marcina Korfantego na nowego 

naczelnika Wydziału Gospodarki Miejskiej, wzmocnienia Wydziału Spraw 

Społecznych, w którym powstaje stanowisko odpowiedzialne za komunikację z 

organizacjami pozarządowymi, przedsiębiorcami oraz Miejskim Ośrodkiem Kultury, 

• kontrolę Miejskiego Ośrodka Kultury, której wyniki przedstawione zostaną na kolejnej 

sesji Rady Miasta, 

• emisję obligacji w łącznej kwocie 6 milionów zł, 

• aplikowanie w kolejnych programach dofinansowań między innymi z WFOŚ oraz 

środków unijnych, w tym  przeznaczenie 40 000 zł na projekt cyfrowa gmina Lędziny, 

• podpisanie umów: na wymianę okien w obiekcie ORS „Centrum”, na modernizację 

oczyszczalni ścieków Hołdunów, remont Miejskiego Ośrodka Kultury, 

• w okresie międzysesyjnym podpisano 50 umów, 8 aneksów do umów oraz cztery 

porozumienia, jeżeli chodzi o przetargi kilka, w tym na ul. Spokojnej, nie zostało 

rozstrzygniętych, jedna z działek została zlicytowana i znalazła nowego właściciela za 

ponad 150 tysięcy zł netto,    

• stan realizacji inwestycji: budowa zatoki przystanku autobusowego – aktualnie 

zaproponowane rozwiązania są dyskutowane i opiniowane w powiecie bieruńsko-

lędzińskim, budowa drogi ul. Spokojnej, która jest w trakcie postępowania, otwarcie 

ofert 8 października 2024 r., budowa ulicy PCK - trwają prace projektowe,  przebudowa 

ul. Zabytkowej i Gałczyńskiego - trwają prace projektowe, budowa sali gimnastycznej 

SP 3 – miasto przygotowuje się do ogłoszenia postępowania przetargowego na 

wykonanie tej sali , 70 procent kwoty z przetargu będzie finansowane z ministerstwa, 

realizacja tego zadania obejmie rok 2025 i 2026, adaptacja budynku przy ulicy 



Stadionowej w Lędzinach na żłobek miejski - trwają prace, w miejscu tym 

projektowany jest dodatkowy parking, modernizacja oczyszczalni ścieków Hołdunów 

w Lędzinach -podpisano umowę z wykonawcą, trwa wybór inspektora nadzoru, 

modernizacja budynku MOK – miasto podpisze umowę z wykonawcą, modernizacja 

pomnika Weteranów Powstań Śląskich w Lędzinach – postępowanie zostało 

unieważnione ze względu na zbyt wysokie środki proponowane przez wykonawców 

robót, które znacznie przewyższyły środki zabezpieczone w budżecie.                                     

Zakończyła się inwestycja dotycząca przebudowy szatni stadionu miejskiego przy ulicy 

Stadionowej, kompleksowa modernizacja Ośrodka Rekreacyjno- Sportowego Centrum 

– podpisano umowę na wymianę stolarki, naprawiono sufit podwieszany nad niecką 

basenową, zakończono remont szatni basenowych, ogłoszono nowe postępowania na 

wykonanie remontów korytarzy na czwartym i piątym piętrze, które obejmują wymianę 

drzwi, oświetlenia, malowanie ścian i wymianę podłóg. W planach jest remont 

pomieszczeń między saunami. Na stadionie zostało wymienione ogrodzenie, zostaje 

uruchomienie zegara, remont nawierzchni dróg ulicy Dębowa Boczna i Małkowiec. 

Wywiązała się dyskusja na temat obiektu mostowego (przepustu okularowego), który został 

rozebrany podczas intensywnych opadów deszczu na Zamościu, pytano kto wydał decyzję o 

rozbiórce,  czy miasto zamierza go odbudować, a także o odbudowę infrastruktury, która została 

zniszczona. Rozmawiano także o budynku przy Pokoju 106, który ma zostać wyłączony z 

użytkowania  i decyzji  Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego w tej sprawie, a także 

odwołania do Wojewódzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego. Poruszono również temat 

ewentualnej sprzedaży budynku przy Pokoju 106, wysiedlenia mieszkańców do kontenerów 

socjalnych. 

Burmistrz Miasta Lędziny odpowiadał na poszczególne pytania, wyjaśnił, że obiekt mostowy 

był samowolą budowlaną i stanowił główny problem podtopień na Zamościu, nakaz rozbiórki 

wydał komendant Państwowej Straży Pożarnej w Tychach. W związku z rozbiórką mostu 

analizowana jest możliwość udostępnienia dojazdu do działek dla rolników z innej strony 

miasta.   
 

Burmistrz Miasta omówił działania prowadzone w sprawie budynku przy ul. Pokoju 106. W tym 

temacie rozpoczęła się dyskusja.   

 

W dyskusji wzięli udział : 

 

Radny Paweł Wanot 

Burmistrz Miasta Lędziny Marcin Majer 

Burmistrz Miasta Lędziny zaproponował poszerzenie porządku obrad o punkt dotyczący 

omówienia sytuacji mieszkańców budynku przy ul. Pokoju 106. 

Przewodniczący Rady Miasta zawnioskował o poszerzenie porządku obrad o punkt pod nazwą 

„omówienie sytuacji mieszkańców budynku przy ul. Pokoju 106” jako punkt 5. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek Przewodniczącego Rady Miasta o poszerzenie porządku obrad o punkt: pn: 

Omówienie sytuacji mieszkańców budynku przy ul. Pokoju 106 jako punkt 5.   



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, 

Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz Prasak, 

Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

Wniosek został przegłosowany pozytywnie. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie porządek obrad wraz ze zmianą. 

Głosowano w sprawie: 

Porządek obrad wraz ze zmianą. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, 

Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz Prasak, 

Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

 

Porządek obrad został przyjęty. 

 

5. Omówienie sytuacji mieszkańców budynku przy ul. Pokoju 106. 

 

Kontynuowano dyskusję na temat budynku przy Pokoju 106. W tej sprawie wypowiedzieli się 

również mieszkańcy, poruszając kwestie takie jak: 

• brak informacji o stanie budynku i konieczności wysiedlenia,   

• możliwość pozostania w budynku ze względu na brak mieszkań na rynku, 

• inwestycje poczynione w mieszkaniach, 

• remont budynku przy ul. Pokoju 106, 

• brak możliwości wynajmowania mieszkań ze względu na koszty. 



Burmistrz Miasta Lędziny zapewnił, że miasto stara się pomóc mieszkańcom, część osób będzie 

miała możliwość otrzymania mieszkania socjalnego bądź komunalnego. Burmistrz zaznaczył, 

że w budynku nie ma możliwości prowadzenia usług hotelarskich. Podkreślił, że stan budynku 

jest fatalny, zadeklarował indywidualne podejście do mieszkańców. Zapewnił również, że 

miasto chce zaproponować godne warunki mieszkaniowe. W przypadku, gdy mieszkanie nie 

będzie się należeć ze względu na dochód, miasto będzie starało się pomóc w poszukiwaniu 

mieszkania. Burmistrz zaznaczył, że teraz miasto walczy o czas, żeby mieszkańcy mogli jak 

najdłużej mieszkać w budynku przy Pokoju 106. 

Radny Paweł Wanot zwrócił uwagę, że mieszkańcy dbając o miejsca zamieszkania ponieśli 

koszty. Poinformował, że budynek został pozyskany od Skarbu Państwa z przeznaczeniem na 

mieszkania komunalne, w przypadku modernizacji pomieści dużo więcej osób niż kontenery.   

 

Radna Agnieszka Czerniak zapewniła, że radni zrobią wszystko, żeby mieszkańcy budynku nie 

zostali bez mieszkań.   

 

Mieszkańcy zaproponowali, żeby budynek wyremontować dzieląc go na segmenty. 

 

Burmistrz podkreślił, że jeżeli miasto zdecyduje się zainwestować w budynek,  to na pewno nie 

na warunkach usług hotelarskich, tylko mieszkań socjalnych i komunalnych, zgodnie z 

prawem. Poinformował także, że mieszkańcy co miesiąc odnawiają umowy najmu, co jest 

niedopuszczalne. Roczny koszt utrzymania budynku wynosi 400 tysięcy zł. Burmistrz 

zaapelował do mieszkańców budynku przy ul. Pokoju 106 o składanie wniosków w Urzędzie 

Miasta o przydzielenie mieszkań socjalnych bądź komunalnych. 

 

Radny Noras pytał o kosztorys,  który miasto robiło, a który dotyczył remontu połowy budynku. 

Pieniądze pochodziły z Rządowego Funduszu Polski Ład.   

 

Skarbnik Miasta poinformowała, że miasto starało się o dofinansowanie, ale nie uzyskało tych 

środków. Zaznaczyła, że miasto nie udźwignie remontu całego budynku, jeżeli Gmina będzie 

starać się o środki, to otrzyma je tylko na mieszkania socjalne bądź komunalne.   

 

Podczas dyskusji na ten temat radna powiatu bieruńsko - lędzińskiego Krystyna Wróbel chciała 

zabrać głos, przewodniczący Rady Miasta poinformował, że zgodnie ze statutem chęć zabrania 

głosu powinna zgłosić przed rozpoczęciem posiedzenia sesji. Radna nie została dopuszczona 

do głosu.    

 

W dyskusji wzięli udział : 

 

Mieszkańcy budynku przy ul. Pokoju 106 

Burmistrz Miasta Lędziny Marcin Majer 

Radny Paweł Wanot 

Radna Agnieszka Czerniak 

Radny Bogusław Noras 

Skarbnik Miasta Lędziny Kinga Drabik 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił przerwę. 

6. Analiza działalności w zakresie gospodarki odpadami. 

 



Prezesa spółki Ekorec sp. z o.o. na sesji reprezentowała Joanna Kwiecińska, która omówiła 

działania spółki. Wyjaśniła, że  firma poczyniła starania, żeby uzyskać poziom odzysku, który 

Unia Europejska zwiększyła z 30 do 45 procent – na osiedlach zmniejszono ilość kontenerów 

na odpady zmieszane, zwiększono na odpady segregowane, które odbierane są częściej, żeby 

zwiększyć odzysk śmieci. W przypadku nieprawidłowej segregacji firma odbierająca odpady 

wykonuje zdjęcia i składa raporty. Tego typu problemy pojawiają się w miejscach, gdzie nie 

ma wiat śmietnikowych.   
 

W powyższym temacie zadawano pytania, poruszono temat podrzucania śmieci, pytano                            

w jakiej wysokości kary poniesie miasto, gdy nie osiągnie poziomu 45 procent odzysku śmieci. 

 

Odpowiedzi udzielały pani Joanna Kwiecińska ze spółki Ekorec i wiceburmistrz Dorota Goj, 

która zasygnalizowała, że żadna gmina nie osiąga 45 - procentowego wskaźnika recyklingu, 

wyjątek stanowi gmina Wyry. Aktualnie gminy starają się o wskazanie  do pozycji odbieranych 

selektywnie odpadów tego co znajduje się w kompostownikach przydomowych, celem 

wliczania ich do procentu recyklingu, nadmieniła także, że spółka Master stara się o karty 

odpadów na popiół. Wiceburmistrz Dorota Goj zasygnalizowała, że w procesie segregacji 

śmieci ważna jest edukacja mieszkańców. 

 

Radni pytali także o symulacje kosztów, które pozwolą na zbilansowanie się w budżecie miasta 

gospodarki śmieciowej. Odpowiedzi udzielił Burmistrz Miasta Lędziny, który poinformował, 

że żeby śmieci się bilansowały w budżecie miasta stawka za śmieci dla mieszkańców powinna 

być ustalona na poziomie od 40 do 41 zł, co jest nieosiągalne, aktualnie analizowane są miejsca 

na osiedlach, gdzie mogą powstać wiaty śmietnikowe. 

 

W dyskusji wzięli udział : 

Radny Bogusław Noras  

Radny Paweł Wanot 

Wiceburmistrz Dorota Goj  

Radny Grzegorz Berger 

Burmistrz Miasta Lędziny 

Radna Agnieszka Czerniak  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/6/24 Rady Miasta Lędziny z dnia 

10 maja 2024 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  oraz ustalenia 

składu osobowego. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Edward Urbańczyk poinformował, że radny Rafał Czarnuch 

zgłosił swoją kandydaturę do prac w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.   

 

Przewodniczący Komisji Skarg Wniosków i Petycji Ireneusz Kokosiński poprosił radnego 

Rafała Czarnucha o umotywowanie chęci pracy w komisji. Radny udzielił odpowiedzi. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/6/24 Rady Miasta Lędziny z dnia 10 maja 

2024 r. w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  oraz ustalenia składu 

osobowego. 

 



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, 

Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy 

Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

PRZECIW (1) 

Ireneusz Kokosiński 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VI/44/24 i stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej w Lędzinach. 

 

Stanowiska Komisji:  

 

Komisja Budżetu – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Projekt uchwały przedstawiła inspektor Aleksandra Michniak - Samodzielne Stanowisko ds. 

Wojskowych, Zarządzania Kryzysowego i Obrony Cywilnej.   

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie autopoprawkę do uchwały.   

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad autopoprawką .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, Bogdan 

Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, 

Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

PRZECIW (1) 

Ireneusz Kokosiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Rafał Czarnuch 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

 

 

Autopoprawka została przyjęta przez Radę Miasta Lędziny.  

 



Radny Paweł Wanot przedstawił wniosek, w którym zawnioskował o wyższą kwotę 

ekwiwalentu dla strażaków Ochotniczej Straży Pożarnej w Lędzinach. 

Wywiązała się dyskusja w tym temacie, kwoty ekwiwalentu  porównano z ościennymi 

miastami, porównano do wzrostu płacy minimalnej, zaproponowano sukcesywne podnoszenie 

tej kwoty w kolejnych latach. Zwrócono uwagę na zakup m.in. samochodów, poczynione przez 

miasto na rzecz OSP  w Lędzinach w ostatnich dwóch kadencjach Rady Miasta. 

Burmistrz Miasta poinformował, że zaproponowana dla strażaków podwyżka jest najwyższą w 

historii – kwotę zwiększono z 12 zł na 19 zł. Zapewnił również, że w przyszłym roku środki te 

podwyższone zostaną do kwoty 21 zł. Kwoty zaopiniowane zostały przez strażaków 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Lędzinach. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Agnieszka Czerniak 

Radny Paweł Wanot  

Burmistrz Miasta Lędziny Marcin Majer 

Radny Ireneusz Kokosiński 

Radny Bogusław Noras 

Radny Mariusz Prasak 

Przewodniczący Rady Miasta Edward Urbańczyk 

Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek radnego Pawła Wanota. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek radnego Pawła Wanota o treści: wnoszę o zmianę ustalenia wysokości ekwiwalentu 

pieniężnego dla strażaków ratowników Ochotniczej Straży Pożarnej w Lędzinach w roku 

2024 na 23 zł.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Grzegorz Berger, Agnieszka Czerniak, Bogdan Kupczyk, Bogusław Noras, Jerzy Trojnar, 

Paweł Wanot 

PRZECIW (6) 

Anna Adamczyk, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz Kokosiński, Monika Mazgaj, Bogdan Radoń, 

Edward Urbańczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Rafał Czarnuch, Mariusz Prasak 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

 

Głosowanie nad wnioskiem nie zostało rozstrzygnięte. Mecenas Wojciech Berendowicz 

poinformował radnych, że w mocy pozostaje autopoprawka zgłoszona do projektu uchwały.   

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały z przegłosowaną autopoprawką.   



Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników 

Ochotniczej Straży Pożarnej w Lędzinach wraz z pozytywnie przegłosowana autopoprawką..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, 

Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz Prasak, 

Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VI/45/24 i stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

 

Stanowiska Komisji: 

  

Komisja Budżetu – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Projekt uchwały omówił pan Jacek Saternus zastępca naczelnika Wydziału Gospodarki 

Miejskiej. 

Stanowisko komisji: 

Komisja Budżetu – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wobec braku pytań do projektu uchwały Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, 

Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz Prasak, 

Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

 



Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VI/46/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały LII/431/18 Rady Miasta Lędziny z dnia 

22 marca 2018 r. w sprawie nadania statutu jednostce budżetowej pod nazwą Miejski 

Żłobek. 

Stanowiska Komisji:  

 

Komisja Spraw Społecznych – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Mecenas Wojciech Berendowicz poprosił o wprowadzenie korekty w paragrafie trzecim 

uchwały ze względu na omyłkę pisarską - uchwała wchodzi w życie po upływie 14 dni od jej 

opublikowania, w pierwotnym tekście zapisano: w terminie 14 dni . 

Projekt uchwały omówiła pani Kamila Kurek dyrektor Miejskiego Żłobka w Lędzinach. Projekt 

uchwały dotyczy zmiany statutu placówki w punkcie, który pozwoli na przyjmowanie do 

żłobka dzieci spoza Gminy Lędziny. Obecne zapisy pozwalają na przyjmowanie dzieci tylko z 

terenu Lędzin.   

Radny Paweł Wanot pytał o kryteria rekrutacji po zmianach statutu placówki. Odpowiedzi 

udzieliła dyrektor Kamila Kurek, która poinformowała, że kryteria przyjmowania dzieci zostają 

utrzymane,  zaznaczyła także, że  pierwszeństwo będą miały dzieci z Lędzin.     

Wobec braku pytań do projektu uchwały Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały LII/431/18 Rady Miasta Lędziny z dnia 22 

marca 2018 r. w sprawie nadania statutu jednostce budżetowej pod nazwą Miejski Żłobek..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, 

Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz Prasak, 

Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VI/47/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały VII/47/19 Rady Miasta Lędziny z dnia  

28 marca 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Lędziny. 

 



Stanowiska Komisji:  

 

Komisja Spraw Społecznych – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Projekt uchwały omówiła pani Joanna Warchulska Sekretarz Miasta Lędziny.  

 

Wobec braku pytań do projektu uchwały Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały VII/47/19 Rady Miasta Lędziny z dnia  28 

marca 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Lędziny. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, 

Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz Prasak, 

Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VI/48/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały VII/46/19 Rady Miasta Lędziny z dnia 

28 marca 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych  

i określenia granic ich obwodów na obszarze Gminy Lędziny od dnia 1 września 2019 r. 

 

Stanowiska Komisji:  

 

Komisja Spraw Społecznych – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Projekt uchwały omówiła pani Joanna Warchulska Sekretarz Miasta Lędziny.  

 

Wobec braku pytań do projektu uchwały Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt 

uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały VII/46/19 Rady Miasta Lędziny z dnia 28 

marca 2019 r. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych  

i określenia granic ich obwodów na obszarze Gminy Lędziny od dnia 1 września  

2019 r..  

 

Wyniki głosowania: 



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, 

Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz Prasak, 

Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VI/49/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały LXV/506/18 Rady Miasta Lędziny 

 z dnia 27 września 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka  

w Miejskim Żłobku w Lędzinach. 

 

Stanowiska Komisji:  

 

Komisja Budżetu – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Komisja Spraw Społecznych – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Projekt uchwały omówiła pani Kamila Kurek dyrektor Miejskiego Żłobka w Lędzinach. 

W związku z wejściem od 1października nowych świadczeń - aktywnie w żłobku, aktywnie w 

domu i aktywni rodzice w pracy zaproponowano zwiększenie opłaty za żłobek do stawki 1300 

zł. 

Radni pytali o finansowanie po wprowadzeniu nowych świadczeń, jak będą finansowane dzieci 

spoza Lędzin. 

W dyskusji wzięli udział: 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Bogdan Radoń 

Radna Agnieszka Czerniak  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały LXV/506/18 Rady Miasta Lędziny 

 z dnia 27 września 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za pobyt dziecka  

w Miejskim Żłobku w Lędzinach..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, 

Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz Prasak, 

Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VI/50/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, zlokalizowanej  w 

rejonie ul. Leśnej, składającej się z działki nr 384/1. 

 

Stanowiska Komisji:  

 

Komisja Gospodarki Miejskiej – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Projekt uchwały omówiła pani Agnieszka Jałowiecka naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanej nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Lędziny, zlokalizowanej w rejonie ul. Leśnej, 

składającej się z działki nr 384/1.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, 

Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz Prasak, 

Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VI/51/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych 

nieruchomości gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny zlokalizowanych w 

Lędzinach w rejonie u. Hołdunowskiej, składających się z działek nr 510/21, 532/2, 

770/2, 779/22. 

 

Stanowiska Komisji:  

 

Komisja Gospodarki Miejskiej – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  



Projekt uchwały omówiła pani Agnieszka Jałowiecka naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż niezabudowanych nieruchomości 

gruntowych, stanowiących własność Gminy Lędziny zlokalizowanych w Lędzinach w rejonie 

u. Hołdunowskiej, składających się z działek nr 510/21, 532/2, 770/2, 779/22..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, 

Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz Prasak, 

Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VI/52/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, 

zabudowanej budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym, zlokalizowanej w Lędzinach 

przy ul. Waryńskiego. 

 

Stanowiska Komisji:  

 

Komisja Gospodarki Miejskiej – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Projekt uchwały omówiła pani Agnieszka Jałowiecka naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, zabudowanej 

budynkiem mieszkalnym jednorodzinnym, zlokalizowanej w Lędzinach przy ul. 

Waryńskiego..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 



Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, 

Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Bogusław Noras, Mariusz Prasak, 

Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VI/53/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania , realizacji i wdrażania 

Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Gmin Powiatu Bieruńsko – Lędzińskiego 

 i Powiatu na lata 2025-2035+. 

 

Stanowiska Komisji:  

 

Komisja Gospodarki Miejskiej – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Komisja Budżetu – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Komisja Spraw Społecznych - pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Projekt uchwały omówiła pani Joanna Warchulska Sekretarz Miasta Lędziny.  

 

Radny Paweł Wanot zaznaczył, że pomimo ogólnych zapisów, między gminami dopracowane 

zostanie stanowisko w zakresie infrastruktury drogowej, co korzystnie wpłynie na jej rozwój. 

Przewodniczący Rady Miasta Edward Urbańczyk nadmienił, że gminy widzą w realizacji 

tego dokumentu szansę rozwoju. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania , realizacji i wdrażania Strategii 

Rozwoju Ponadlokalnego Gmin Powiatu Bieruńsko – Lędzińskiego 

 i Powiatu na lata 2025-2035+..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, 

Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, 

Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogusław Noras 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

 



Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VI/54/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta 

Lędziny na lata 2024-2034. 

Stanowiska Komisji:  

 

Komisja Budżetu – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Projekt Uchwały omówiła pani Kinga Drabik Skarbnik Miasta 

Wywiązała się dyskusja w zakresie braku konkretnych kwot na zadania inwestycyjne, które nie 

są również wprowadzone do Wieloletniej Prognozy Finansowej, radni pytali o całkowity koszt 

obligacji przy założeniu, że w 2024 roku będą to 4 miliony zł i w 2025 roku 2 miliony zł. 

Informacji udzieliła pani Skarbnik Miasta Lędziny i wiceburmistrz Dorota Goj. Głos zabrał 

także Burmistrz Miasta Lędziny, który poinformował, że wobec zastoju w sprzedaży 

nieruchomości, mniejszych wpływów z eksploatacji górniczej, spłat kolejnych rat  

zaproponowana została emisja obligacji w celu zabezpieczenia miasta przed utrata płynności 

finansowej. Aktualnie miasto chce wyemitować obligacje w wysokości 2 milionów złotych. 

Jeśli z Rządu nie wpłyną do gminy obiecane środki finansowe, kwotę tę trzeba będzie 

zwiększyć do 4 milionów. Gmina Lędziny musi inwestować, musi się rozwijać, a warunkiem 

rozwoju są kredyty i pożyczki.  

W dyskusji wzięli udział : 

Radny Paweł Wanot 

Burmistrz Miasta Lędziny Marcin Majer 

Radna Anna Adamczyk 

Wiceburmistrz Dorota Goj 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Lędziny na 

lata 2024-2034..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz 

Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy 

Trojnar, Edward Urbańczyk 

PRZECIW (2) 

Bogusław Noras, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Berger 

NIEOBECNI (1) 



Maria Głos 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VI/55/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

19. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny  

na 2024 rok. 

 

Stanowiska Komisji:  

 

Komisja Budżetu – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Projekt uchwały omówiła pani Kinga Drabik Skarbnik Miasta. 

Proponuje się następujące zmiany do projektu uchwały Rady Miasta Lędziny w sprawie zmian 

w budżecie Miasta Lędziny na 2024 rok: 

I. Dochody 

1. Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa 

1. Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 60 000,00 zł z tytułu otrzymanego 

odszkodowania za zniszczone mienie. 

2. Proponuje się zmniejszenie planu dochodów o kwotę (-) 2 430 000,00 zł w związku 

z mniejszym, niż planowano wpływem dochodów ze sprzedaży nieruchomości. 

2. Dział 750 Administracja publiczna 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 45 000,00 zł z tytułu wpływu 

rozliczenia podatku VAT za lata ubiegłe. 

3. Dział 756 Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem 

1. Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 40 000,00 zł w związku 

z większym niż planowano wpływem udziału w podatku od czynności cywilnoprawnych. 

2. Proponuje się zmniejszenie planu dochodów o kwotę (-) 770 000,00 zł w związku 

z mniejszym niż planowano wpływem opłaty eksploatacyjnej od przedsiębiorstwa 

górniczego. 

4. Dział 852 Pomoc społeczna 

Proponuje się zwiększenie planu dochodów o kwotę 37 000,00 zł w związku z większym niż 



planowano wykonaniem dochodów z tytułu opłat za DPS-y i i schronisko dla bezdomnych. 

5. Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska 

Proponuje się zmniejszenie planu dochodów o kwotę (-) 52 151,00 zł w związku 

przeniesieniem realizacji zadania pn.” Świadczenie pomocy technicznej, doradztwa 

prawnego oraz ekonomicznego do projektu ITPOK w GZM” (budowa instalacji 

technicznego przekształcenia odpadów komunalnych z obszaru GZM” na lata 2025 – 2026, 

zgodnie z propozycjami ujętymi w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Ogółem zmniejszenia planu dochodów na łączną kwotę (-) 3 070 151,00 zł. 

II. Wydatki 

1. Dział 700 Gospodarka mieszkaniowa – rozdział 70005 Gospodarka gruntami 

i nieruchomościami 

Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 60 000,00 zł z przeznaczeniem na 

bieżące utrzymanie budynków komunalnych. 

2. Dział 750 Administracja publiczna – rozdział 75022 Rady gmin (miast i miast na 

prawach powiatu) 

Proponuje się zmniejszenie planu wydatków o kwotę (-) 18 000,00 zł z przeznaczeniem na 

zakup radiowozu oznakowanego na potrzeby Komendy Powiatowej Policji 

w Bieruniu. 

3. Dział 750 Administracja publiczna – rozdział 75023 Urzędy gmin (miast i miast na 

prawach powiatu 

Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 40 000,00 zł w związku z realizacją 

nowego zadania inwestycyjnego pn.: „Cyfrowa Gmina Lędziny – Urząd w zasięgu ręki” 

w tym wykonanie dokumentacji aplikacyjnej projektu. 

4. Dział 754 Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa, rozdział 75404 

Komendy wojewódzkie Policji 

Proponuje się zwiększenie planu wydatków w związku z wnioskiem Komendanta 

Powiatowego Policji w Bieruniu w sprawie wsparcia na kwotę 18 000,00 zł w ramach 



Funduszu Wsparcia Policji z przeznaczeniem na zakup radiowozu oznakowanego na 

potrzeby Komendy Powiatowej Policji w Bieruniu. 

5. Dział 801 Oświata i wychowanie – rozdział 80104 Przedszkola 

Proponuje się zwiększenie planu wydatków o kwotę 5 000,00 zł na przygotowanie 

dokumentacji aplikacyjnej w związku z realizacją nowego projektu w celu podniesienia 

jakości edukacji wychowania przedszkolnego dzieci z Lędzin. 

6. Dział 852 Pomoc społeczna – rozdział 85214 Zasiłki okresowe, celowe i pomoc 

w naturze oraz składki na ubezpieczenia emerytalne i rentowe 

Proponuje się zwiększenie planu wydatków statutowych o kwotę 33 148,00 zł na opłaty za 

osoby przebywające w Domach Pomocy Społecznej. 

7. Dział 852 Pomoc społeczna – rozdział 85219 Ośrodki pomocy społecznej 

Proponuje się zwiększenie planu wydatków statutowych o kwotę 3 852,00 zł z tytułu opłaty 

za energię elektryczną w Miejskim Ośrodku Pomocy Społecznej w Lędzinach. 

8. Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – rozdział 90013 Schroniska 

dla zwierząt 

Proponuje się zwiększenie planowanych wydatków o kwotę 40 000,00 zł tytułem zawarcia 

aneksu do umowy na odławianie bezdomnych zwierząt w związku z wyczerpaniem limitu 

założonego w umowie. 

9. Dział 900 Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – rozdział 90026 Pozostałe 

zadania związane z gospodarką odpadami 

Proponuje się zmniejszenie planu wydatków o kwotę (-) 52 151,00 zł w związku 

przeniesieniem realizacji zadania pn.” Świadczenie pomocy technicznej, doradztwa 

prawnego oraz ekonomicznego do projektu ITPOK w GZM” (budowa instalacji 

technicznego przekształcenia odpadów komunalnych z obszaru GZM” na lata 2025 – 2026, 

zgodnie z propozycjami ujętymi w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

 

Ogółem zwiększenia planu wydatków na łączną kwotę (+) 129 849,00 zł. 



 

III. Przychody 

Proponuje się zwiększenie o kwotę 3 200 000,00 zł przychodów ze sprzedaży papierów 

wartościowych wyemitowanych przez jednostkę samorządu terytorialnego (obligacje 

jednostek samorządu terytorialnego). 

Zwiększenie przychodów spowodowane jest brakiem planowanych wpływów do budżetu 

dochodów ze sprzedaży nieruchomości oraz wpływów z opłaty eksploatacyjnej. Brak 

zabezpieczenia środków może skutkować utratą płynności finansowej na realizację 

planowanych spłat zobowiązań Gminy. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie autopoprawkę.  

 

Głosowano w sprawie: 

Głosowanie nad autopoprawką.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz 

Kokosiński, Monika Mazgaj, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward 

Urbańczyk 

PRZECIW (2) 

Bogusław Noras, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Berger, Bogdan Kupczyk 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

 

Autopoprawka została przegłosowana pozytywnie przez Radę Miasta Lędziny. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Lędziny na 2024 rok wraz z 

pozytywnie przegłosowaną autopoprawka. .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz 



Kokosiński, Monika Mazgaj, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Jerzy Trojnar, Edward 

Urbańczyk 

PRZECIW (2) 

Bogusław Noras, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Grzegorz Berger, Bogdan Kupczyk 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VI/56/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

20. Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu. 

Skarbnik Miasta omówiła projekt uchwały. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie 

projekt uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie emisji obligacji komunalnych oraz określenia zasad ich 

zbywania, nabywania i wykupu..  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) Anna Adamczyk, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, Ireneusz 

Kokosiński, Monika Mazgaj, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, Edward Urbańczyk 

PRZECIW (2) Bogusław Noras, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Grzegorz Berger, Bogdan Kupczyk, Jerzy Trojnar 

NIEOBECNI (1) Maria Głos 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VI/57/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

21. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji. 

 

Stanowiska komisji: 

Komisja Budżetu – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przekazania środków finansowych dla Policji..  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, 

Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, 

Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Bogusław Noras, Paweł Wanot 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VI/58/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

22. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Bieruńsko-

Lędzińskiego. 

 

Stanowiska Komisji:  

 

Komisja Budżetu – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Komisja Gospodarki Miejskiej – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Komisja Spraw Społecznych – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Bieruńsko-

Lędzińskiego.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Anna Adamczyk, Grzegorz Berger, Rafał Czarnuch, Agnieszka Czerniak, Grzegorz Kiełtyka, 

Ireneusz Kokosiński, Bogdan Kupczyk, Monika Mazgaj, Mariusz Prasak, Bogdan Radoń, 

Jerzy Trojnar, Edward Urbańczyk, Paweł Wanot 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Bogusław Noras 

NIEOBECNI (1) 

Maria Głos 

 

Uchwała została podjęta przez Radę Miasta Lędziny oraz otrzymała numer VI/59/24 i stanowi 

załącznik do protokołu. 



 

23. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak zgłoszeń. 

 

 

24. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Brak zgłoszeń. 

 

 

25. Komunikaty i informacje. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Edward Urbańczyk poinformował, że w Biurze Rady Miasta do 

wglądu jest uchwała Rady Powiatu Tarnogórskiego, która dotyczy zmniejszenia nakładów 

finansowych na samorządy.   

 

 

26. Zakończenie. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący zakończył obrady VI Sesji Rady Miasta 

słowami: „Zamykam obrady VI Sesji Rady Miasta IX Kadencji”. 

 

 

  

Przewodniczący Rady Miasta Lędziny  

 

Edward Urbańczyk 

  

 

 

Przygotował(a): Beata Szenowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
 
 


